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Till:
Kommunfullmäktiges presidium i Trelleborg
att: Håkan Sjöberg, ordförande

INITIATIVÄRENDE

Vi revisorer har rätt att ta initiativ till att ärenden tas upp i kommunfullmäktige, 
och vi ber dig nu att du i din krets diskuterar hanteringen av vår granskning av 
löneutbetalningsprocessen.

I samband med att jag redovisade granskningen i kommunfullmäktige den 17 juni 2020 
föreslog jag – på uppdrag av revisionen – att kommunstyrelsen skulle få i uppdrag att göra en 
rapport som kommunfullmäktige och revisionen skulle få del av. Förslaget föll utan reaktion 
från vare sig fullmäktiges presidium eller fullmäktiges ledamöter.

Detta är vad jag sade i slutet av mitt anförande:
”Revisionen i Trelleborg anser också att den interna kontrollen av löneutbetalningssystemet 
borde vara bättre. I svaret från kommunstyrelsen finns inget tecken på att man har noterat 
detta.
Däremot lovar man att det arbete som har startats för att göra löneutbetalningsprocessen mer 
säker ska vara avslutat den 31 december 2020. Det vore intressant att därefter få en ny rapport 
från kommunstyrelsen som kommunfullmäktige och revisionen kan ta del av.”

Vi i revisionen ser gärna att kommunfullmäktiges presidium tar upp vårt förslag, och att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att redovisa sina åtgärder på ett av de två första 
sammanträdena med kommunfullmäktige år 2021.

Trelleborg 25 augusti 2020
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